
 

Notulen plenaire vergadering Facultaire Studentenraad 
FdG-UvA, 17-03-2025 
 

 
 
Agenda vergadering Facultaire studentenraad FdG-UvA 
Datum: 17-03-2025 
Tijd: 18:45 
Plaats: J0-221, Microsoft Teams als fysieke aanwezigheid echt niet kan 

Deelnemers: Fabiënne Meurs (ambtelijk secretaris), Ivar Tames, Bas Laan, Daniël van Lammeren, 
Danyscha Griffith, Lieke Linschoten, Maisy Price (secretaris), Splinter Achterveld (vicevoorzitter), 
Wisse Herfst, Sacha Ester (voorzitter)  
 

Afwezig: Ivana Djurica 

 

 

 

1. Opening, vaststellen agenda 
1.1. Welkom 
De raadsleden hebben een persoonlijke update gegeven. 

 
1.2. Vaststellen agenda 
De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 
2. Mededelingen 

2.1. Technische mededelingen 
Ivana is afwezig.  

 
2.2. Inhoudelijke mededelingen 
Er waren geen inhoudelijke mededelingen. 

 
3. Post in/uit 

- 25.02.028 inzake Informeren over directeur academies ad interim 
- 25.04.064 inzake Informeren over benoeming directeur dienst Patiëntenzorg 
- 25.01.018 rvb iz Benoemingen in het kader van internationale betrekkingen 
- Aankondiging benoeming hoogleraren UvA en VU 
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4. Concept notulen en actiepunten vergadering 03-03-2025 

4.1. Notulen en actiepunten 
 

Sacha 1. vraagt Theo hoe de CAO-onderhandelingen voor 

co-assistenten gaan en wie hierbij aanwezig zijn 
2. gaat Maisy vragen of er een PR-mailadres gemaakt kan 

worden voor aanvragen voor op de posters 
3. koppelt het besluit van de FSR over de 

overlegstructuur terug aan het OT-GEN tijdens het 

OT-GEN overleg op 18-03-2025 
4. gaat in gesprek met afdeling Communicatie 
5. gaat een appje sturen naar de ganggenoten om te 

vragen of zij het bericht over staking willen reposten 
6. gaat een stavaza schrijven voor de volgende PV over 

het gesprek  met Suzanne Geerlings en Hotze Lont 
7. gaat een datumprikker sturen voor het RvA-diner 

8. gaat kijken naar vrije dagen van de PV’s in de periode 

van pasen en de meivakantie 

1. kan eraf 
2. kan eraf  
3. gedaan 
4. lopend  
5. gedaan 
6. gedaan 
7. gedaan  
8. gedaan  

Maisy 1. schrijft een vergaderstuk over ‘de nacht van de 
vluchteling’ 
2. stuurt een poll voor de Anatomische Les 

1. lopend 
2. ongedaan 

Splinter 1. gaat een richtlijn voor sollicitaties opstellen 
2. gaat bij het IMS-congres vragen wat het VUmc of 
Leiden met het extramurale betrekking-probleem doet 
3. licht Vince in (master assessor sollicitaties) 

1. lopend 
2. gedaan 
3. gedaan 

Ivana 1. stuurt het bericht over de staking door naar de 
Commissie PR 

1. gedaan 
(door Sacha) 

Lieke 1. gaat Katinka vragen om beide delen van de evaluatie te 
leiden en gaat het inhoudelijke deel met haar 
voorbespreken 

1. gedaan 
 

Wisse   

Bas 1. zet diversiteit op de agenda voor CO-MI overleg 1. lopend 

Daniël   

Danyscha 1. gaat het idee van drie jaar lang dezelfde mentor 
bespreken met de PO-coördinatoren (professioneel 
gedrag) 

1. kan eraf 
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Ivar   

Fabiënne   

DB   

PR   

CoBa 1. een vergaderstuk omtrent werkcolleges schrijven 

inclusief feitenrelaas en voorgestelde adviezen vanuit de 

FSR 

1. gedaan 

Commissies   

Dossierhouders   

Iedereen 1. SR-enquête resultaten 1. gedaan 

 
De notulen van de PV op 03-03-2025 zijn vastgesteld. 

 
5. Dagelijks bestuur 

5.1. Stand van zaken 
- Op 04-03-2025 is Splinter naar een plenair overleg geweest met de vicedecanen van de UvA 

en de VU over de rol van het Amsterdam UMC bij het evenement 750 jaar Amsterdam op de 
ring in juni. Zowel de FdG UvA heeft via de principal educators enkele ideeën aangedragen 
en dit heeft de VU ook gedaan. De organisatie heeft Teddy Bear Hospital en dr. Bibber tafels 
gekozen. Blanche van IFMSA UvA gaat dit organiseren. Voor studentenwerving en promotie 
heeft Splinter namens de FSR hulp aangeboden. Springlab VU organiseert levensgrote dokter 
Bibber tafels + 2 student-assistenten per tafel.  

- Op 27-02-2025 zijn Sacha, Splinter en Maisy naar het 2-maandelijks overleg met Theo van 
Veldhuizen, Suzanne Geerlings en Hotze Lont gegaan. Theo was, zoals eerder afgesproken, 
afwezig i.v.m. de afwezigheid van financiële agendapunten. Hierbij is besproken:  

- Het incident met de Activistenpartij op 13-02 is van de agenda gehaald. 
Hiervoor is namelijk last-minute een apart overleg met Yvo Roos ingepland.  

- Sacha heeft verheldering gevraagd betreffende het aankomende gesprek met 
de Raad van Toezicht over ‘het leerklimaat’ binnen de faculteit. Hierbij heeft 
ze ook aangegeven dat de communicatie over dit gesprek stroef is verlopen, 
waardoor de FSR veel tijd aan de voorbereidingen van dit gesprek heeft 
besteed. Suzanne Geerlings heeft verhelderd wat het doel en inhoud van het 
gesprek zal zijn en reageerde begripvol betreffende de impact van de 
miscommunicatie.  

- Op 05-03-2025 zijn Sacha en Bas bij een overleg geweest waarbij de Raad van Toezicht (RvT) 
en Raad van Bestuur (RvB) met studenten hebben gesproken over het thema ‘Leerklimaat’. 
Hierbij hebben Sacha en Bas aangegeven dat studenten de betrokken en enthousiaste 
docenten veel waarderen. Ze hebben aangegeven dat de lage opkomst bij 
onderwijsmomenten, deels door een verandering in cultuur onder studenten en deels door 
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de lage kwaliteit van onderwijs, het leerproces belemmert. Er is ook gesproken over sociale 
veiligheid, waarbij Sacha de cijfers van de SR-enquête van de afgelopen 3 jaar omtrent 
ongewenst gedrag heeft benoemd. Ze heeft hierbij ook aangegeven dat de FSR tevreden is 
met de manier van aanpakken vanuit de opleiding (vooral door de closed-loop evaluaties in 
de master Geneeskunde). 

 
5.2. OER Deel A (58 min) 
De Onderwijs- en Examenregeling wordt ieder jaar herzien, waarbij alle gremia hun 

instemming/advies verlenen voor de OER die geldt in het volgende studiejaar. In december 

2025 is door Neeltje Schrofer, coördinator van de OER vanuit de FdG, geïnventariseerd welke 

voorstellen de gremia hebben m.b.t. wijzigingen van de OER. Deze zijn aangeleverd 

afgelopen december 2024.  

De voorstellen van alle gremia zijn inmiddels verstuurd naar alle gremia, met als vraag om 

uiterlijk 17 maart de vragen/opmerkingen betreffende de wijzigingsvoorstellen voor deel A 

bij Neeltje Schrofer aan te leveren, zodat de plenaire sessie over het faculteitsbrede deel van 

de OER hierover kan gaan. Deze zal plaatsvinden op dinsdag 1 april 2025 van 09:00-10:00.  

Door alle OER-dossierhouders zullen op de wijzigingsvoorstellen comments worden 

geplaatst, met vragen voor het gremium die het voorstel heeft geïnitieerd, opmerkingen of 

vragen betreffende de voorstellen. Alle overige raadsleden zullen dit ook doen. Op deze PV 

(13-3-2025) zal de reactie naar Neeltje Schrofer worden ingestemd, waarbij de 

OER-dossierhouders hierover verder met de opleiding in gesprek zullen gaan tijdens de 

plenaire sessie in april.  

Deel B (opleidingsspecifiek) zullen door alle OER-dossierhouders en de OER-coördinator 

vanuit DB (Splinter) worden gecomment, waarbij aan de overige raadsleden gevraagd wordt 

om ook zijn/haar opmerkingen of aanmerkingen of vragen hierbij te plaatsen. Doel hiervan 

is om te inventariseren welke vragen er heersen/wat de mening van de Studentenraad is, 

waarna op de PV van 24-3-2025 de reactie betreffende deel B van de diverse OER’en 

(bachelor geneeskunde, master geneeskunde, bachelor medische informatiekunde, master 

medical informatics), er ruimte zal zijn om met de raad hierover te vergaderen. Dan zal ook 

de reactie naar Neeltje Schrofer betreffende deel B worden gecommuniceerd door de 

OER-coördinator vanuit DB (Splinter).  

Tijdens deze PV stelt de FSR een reactie op met haar advies met betrekking tot de 

wijzigingsvoorstellen voor deel A van de OER van de Faculteit der Geneeskunde van de 

Universiteit van Amsterdam, geldend voor studiejaar 2025-2026.  
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Betreffende de voorgestelde wijzigingen in deel A zoals besproken in PV: 

In de OER staat dat er een representatief oefententamen moet zijn, gericht op de 

lengte van het reguliere tentamen. In de realiteit is het oefententamen 50% van de 

lengte van het reguliere tentamen, wat ook naar docenten wordt gecommuniceerd. 

Dit gaat tegen de OER in. De FSR ziet graag een representatieve lengte van het 

oefententamen (100%), en wil als compromis eventueel naar 75% gaan. Dit is voor 

de FSR een minimale eis. De FSR gaat dan ook niet akkoord met het voorstel dat is 

aangeleverd. Ter verduidelijking: de minimale eis gaat over de hoeveelheid vragen 

van het oefententamen.  

Het vaststellen van de nakijktermijn is momenteel 20 werkdagen. De FSR zou de 

nakijktermijn willen verkorten tot 15 werkdagen. Echter, bleek na nader onderzoek 

van Sacha dat dit al uitvoerig is besproken in het vorige raadsjaar, en bleken 15 

werkdagen procesmatig niet haalbaar voor de master. De FSR gaat dan ook akkoord 

met het intrekken van haar eerdere voorstel. 

De termijn waarin de student een bezwaar mag indienen, zou opnieuw moeten 

starten na herbeoordeling volgens de FSR. Momenteel is dit niet zo. FSR vindt dit een 

kwalijke zaak.. Voorstel van de FSR is om huidige te vervangen door: “indien verzoek 

tot herbeoordeling wordt aangevraagd, verandert de termijn van 6 weken naar 8 

weken, na bekendmaking eerste beoordeling.” Dan heeft de student 2 weken om 

daartegen in bezwaar te gaan. De opleiding dient hierbij wel de termijn van 6 weken 

aan te houden. 

“De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt negen stemmen 

voor de opgestelde reactie met het advies van de FSR met betrekking tot de 

wijzigingsvoorstellen voor deel A van de OER van de Faculteit der Geneeskunde van 

de Universiteit van Amsterdam, welke zal gelden tijdens  studiejaar 2025-2026.” 

Splinter stuurt direct na de PV de reactie van de FSR betreffende deel A van de vernieuwde 

OER voor studiejaar 2025-2026 op naar Neeltje Schrofer. 

5.3. Nabrander evaluatieweekend (5 min)  
Op 08-03-2025 heeft de FSR gedurende een dag haar intern functioneren en samenwerking 
geëvalueerd. Tijdens deze dag zijn meerdere manieren besproken waarop de FSR haar 
functioneren zou kunnen verbeteren. Dit betreft zowel individuele aandachtspunten (zoals 
het geven en ontvangen van feedback), aandachtspunten als groep (zoals het aanspreken van 
elkaar op afleidende gesprekken tijdens de PV) en concrete actiepunten (zoals het invoeren 
van ELMO). 
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De afspraak is gemaakt om samen de evaluatiepunten na te bespreken, om te voorkomen dat 

er afspraken verloren gaan. Tijdens deze PV zijn de punten kort besproken en is vastgesteld 

dat vervolgstappen ieders eigen verantwoordelijk zijn.  

Splinter neemt contact op met Fabiënne omtrent de vacature en sollicitatie van de 

toekomstige ambtelijk secretaris van de FSR. 

Sacha gaat met Ivar en Daniël napraten over evaluatieweekend (ELMO, feedback geven en 

handjes-systeem). 

5.4. SR-enquête (52 min) 
Alle commissies hebben haar onderdelen van de SR-enquête uitgewerkt. Tijdens deze PV zijn 
de uitslagen besproken en is het verslag tekstueel (inhoud, grammatica/spelling) nagekeken. 
 
Sacha maakt een subtitel bij elk kopje in het verslag. 
Sacha maakt een tabel van de resultaten. 
Sacha gaat schrijven dat respondenten marginaal kunnen veranderen gezien het feit dat 
respondenten de vragen konden overslaan. 
Wisse bekijkt of het benoemen van de respondenten aantallen overal in de tekst relevant is. 
Danyscha gaat zorgen dat de zinnen niet met cijfers beginnen. 
Danyscha gaat nogmaals kijken naar het verslag. 

 
De commissies bespreken de uitslagen met de desbetreffende gremia. 

 
5.5. Hot moments (3 min) 
De decaan heeft in een eerder gesprek aangekaart dat er vanuit docenten in de bachelor 
Geneeskunde de vraag naar voren kwam hoe zij om dienen te gaan met momenten waarbij 
er een politiek geladen discussie ontstaat in de les. Deze zogenoemde ‘Hot Moments’ zouden 
een mogelijkheid kunnen bieden om belangrijke discussies aan te moedigen, maar nemen 
tijd in van andere lesstof. Docenten willen dus vanuit de opleiding advies wat ze in deze 
situaties moeten doen.  

De FSR vindt het belangrijk voor studenten dat alle studiestof wordt behandeld. De 

werkgroepen zijn vaak krap ingepland, waardoor er weinig mogelijkheid is om van de lesstof 

af te wijken zonder in de knel te komen met de tijd. De FSR ziet graag dat docenten bewaken 

dat alle nodige lesstof adequaat wordt behandeld.  

De FSR adviseert dan ook om dergelijke ‘Hot Moments’ niet per definitie af te breken, maar 

wel altijd te bewaken dat studiestof voorrang heeft.  

Sacha koppelt het advies van de FSR terug aan de decaan. 
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6. Centrale Studentenraad 
6.1. Stand van zaken 

 Er was geen update vanuit de CSR. 
 

7. Commissie Bachelor 
7.1. Stand van zaken 

- Op 11-03-2025 zijn Wisse, Bas en Splinter naar het informeel overleg van het MT-BA gegaan. 
Verschillende punten zijn kort besproken. 

- De collegezaalpraatjes zijn besproken. De FSR had eerder geconstateerd dat dit nog 
steeds gebeurde, ondanks dat dit verboden was door het MT. Het MT gaat dit 
nogmaals aangeven bij de coördinatoren. 

- Vanuit studenten is via briefjes naar voren gekomen dat studenten moeite hadden 
met de erbarmelijke staat van de toiletgroepen rondom CZ-2 en CZ-3. Petra bracht 
dit op. Naar aanleiding daarvan zijn deze door facilitaire diensten snel aangepakt. 
Van het MT kwam dus de vraag aan de studenten, om met name tijdens de baravond, 
de vernieuwde groepen heel te houden. Dit is doorgegeven aan de MFAS door Wisse 
en Bas. 

- Bas werd kort aangesproken door Ulla Remer over de mogelijkheid voor een dubbele 
bachelor MI x GNK. Samen gaan zij kijken naar de mogelijkheden. 

- Op 12-03-2025 kwam de CoBa (Wisse, Bas, Ivana en Danyscha) bij elkaar voor haar 
3-wekelijkse vergadering. Tijdens de vergadering werden de dossier statusupdates 
bijgewerkt. Ook werd kort gesproken over het DuBa programma, wat niet goed lijkt te lopen 
vanuit verschillende hoeken.  Daartoe gaat Ivana met Roelof Jan Oostra in gesprek. 
De OER is niet besproken. Hier heeft Ivar zelf contact over met Splinter. 

- Op 13-03-2025 is Wisse naar het bachelor coördinatorenoverleg geweest. Hier zijn een 
aantal mededelingen gedeeld en zijn verschillende zaken besproken. 
Mededelingen: 

- Selectie 2026-2027 - wordt gepubliceerd in september 2025 
- De benoemingstermijn voor coördinatoren wordt mogelijk 2x5 jaar in plaats van de 

huidige 2x3, dit hangt af van het AMC en de decaan. 
-  Op 25 mei is de Amsterdam UMC run 
- De kernboekenlijst krijgt een update 
- Er werd benadrukt dat de collegezaalpraatjes niet de bedoeling zijn.  
- 18 september vindt een valorisatie festival plaats. 
- Reorganisatie onderwijsstructuur IOO 

- De faculteit dient binnenkort een verzoek in bij de RvB gremia, met 
betrekking tot structuurwijzigingen.  

- De FdG-UvA wordt onderdeel van het ‘Amsterdam UMC brede onderwijs en 
opleiden’, samen met andere delen en de faculteit van de VU. 

- IOO AMC en IOO VU worden opgeheven, gaan verder onder voornoemde 
term.  

- De term onderwijssupport als deel van de organisatie vervalt.  
- De FdG-Uva zal gaan bestaan uit de verschillende opleidingen, de TLC, het 
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education service centre (dienstencentrum) 
- Het moet nog worden goedgekeurd 

De visitaties zijn besproken. 
De faculteit bespreekt een nieuw informatiesysteem, als een soort website waarin alle 
verantwoording/achtergrondinformatie kan worden gevonden, omtrent informatie, inhoud, 
uitvoering en toetsing, met bijvoorbeeld leerdoelen, maar ook waar dit vandaan komt zoals 
het raamplan. Hier is vastgelegd ook wat de eindtermen zijn, waar wat behandeld wordt en 
wanneer dit getoetst wordt.  
Alle raamplan competenties die een dokter moet kunnen zijn eindtermen geworden. De 
opleiding probeert zichzelf hieruit op te bouwen. In Act-E is dit terug te vinden. 

 
8. Commissie Master 

8.1. Stand van zaken 
- Op 04-03-2025 had CoMa (Lieke, Sacha, Daniël en Splinter) informeel overleg met het MT en 

de CoRaad. Marc van Heerde heeft een update gegeven over de nieuwe indeling van de 
onderwijsweken Oog-Neurologie-Psychiatrie. Vanaf september zal er gewerkt worden met 1 
week onderwijs Oog-Neurologie, 2 weken coschap oogheelkunde verdeeld over 3 weken tijd 
(met 1 week vakantie) en voorafgaand aan het coschap psychiatrie nog 1 onderwijsweek. 
Vanuit de studenten werd dit positief ontvangen, wel werd geadviseerd dit tijdig met de 
studenten te communiceren. Daarnaast werd er kort gesproken over de farmacologie toets. 
Er lijkt geen beter moment te zijn om deze te plannen, dus die zal voorlopig even zo blijven 
staan.  

 

9. Commissie Medische Informatiekunde 
9.1. Stand van zaken 
Er was geen update vanuit CoMI. 
 

10. Taskforces 
10.1. Stand van zaken 

- Op 11-03-2025 zou Wisse een WG MoFa hebben. Echter, dit is afgezegd, doordat het enige 
vergaderpunt waarvoor de werkgroep bijeenkomst zou doorgaan, vertraging had opgelopen. 
 

11. Commissie PR 
11.1. Stand van zaken 

 Er was geen update vanuit PR. 
 

12. Geplande overleggen 
De geplande afspraken zijn besproken. 

 
13. WVTTK en afsluiting 

13.1. WVTTK 
Er is niks ter tafel gekomen. 

 
13.2. Rondvraag 
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- Sacha: 1. Wie zijn er vrijdagavond bij het RvA-diner?  
>> Iedereen laat dit nog weten aan Sacha en Sacha overlegt haar aanwezigheid met 
de overige DB-leden. 

2. Willen we nog een TAQT training volgen?  
>> Danyscha gaat een TAQT-training voor het overdrachtsweekend inboeken. 
Splinter gaat TAQT-trainingen uitzoeken en voorstellen aan de overige raadsleden.  

3. Moeten we opnieuw een discussie hebben over Nacht van de Vluchteling? Ik ben er 
(terecht) op gewezen dat onze richtlijnen in de werkafspraken zich richten op politieke 
uitingen, niet steun van een goed doel.  

>> Hierover gaat Maisy een vergaderstuk maken. 
- Splinter: N.a.v. het overleg met Yvo, Suzanne en Hotze (vandaag om 12:00 uur):  

1. Hebben we bezwaar tegen de aanstelling van Vincent Geukers als nieuwe voorzitter van de 
OC? Willen we kennis met hem maken als FSR? Lijkt mij een goed idee.  

>> De FSR vertrouwt erop dat Vincent Geukers een geschikte nieuwe voorzitter is 
van de OC. 

2. Wie van de FSR zou zich willen aansluiten bij het Green Team van de faculteit? Sacha dacht 
aan Ivar. 

>> Ivar gaat zich inlezen over het Green Team en laat Sacha weten of hij wil 
aansluiten. 

- Wisse: Uit BA-coördinatorenoverleg: 25 mei is de Amsterdam UMC run, 5 km of 10 km. 
Misschien leuk om als FSR mee te doen? 

>> Wisse doet mee. Maisy en Lieke willen ook wel de 5 km rennen. 
- Fabiënne: Aangezien het OT-GEN-overleg van morgen niet op de PV is voorbesproken: 

Waarom staat er geen actielijst in de agenda  voor het OT-GEN? En er staan 2 agendapunten,  
maar geen zinnetje toelichting vanuit de FSR? Also, worden nu zowel 01-10 en 07-01 
vastgesteld?  

>> Sacha zoekt hierover nog het een en ander na. 
 

13.3. Nieuwe agendapunten en actielijst 
Er waren geen nieuwe agendapunten. 

 
Sacha 1. gaat in gesprek met afdeling Communicatie 

2. gaat met Ivar en Daniël napraten over 
evaluatieweekend 
3. maakt een subtitel bij elk kopje in het 
SR-enquêteverslag 
4. maakt een tabel van de resultaten in het 
SR-enquêteverslag 
5. gaat schrijven dat respondenten marginaal kunnen 
veranderen 
6.  koppelt het advies van de FSR over ‘Hot Moments’ 
terug aan de decaan 
7. bespreekt met de overige DB-leden haar aanwezigheid 
bij het RvA-diner 
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8. zoekt het een en ander na over het 
OT-GEN/FSR-overleg voor Fabiënne 

Maisy 1. schrijft een vergaderstuk over ‘de nacht van de 
vluchteling’ 
2. stuurt een poll voor de Anatomische Les 

 

Splinter 1. gaat een richtlijn voor sollicitaties opstellen 
2. stuurt direct na de PV de reactie van de FSR betreffende 
deel A van de vernieuwde OER voor studiejaar 2025-2026 
op naar Neeltje Schrofer 
3. neemt contact op met Fabiënne omtrent de vacature en 
sollicitatie van de toekomstige ambtelijk secretaris van de 
FSR 
4. gaat TAQT-trainingen uitzoeken en voorstellen aan de 
overige raadsleden 

 

Ivana   

Lieke   

Wisse 1. bekijkt of het benoemen van de 
respondenten-aantallen overal in de tekst relevant is 

 

Bas 1. zet diversiteit op de agenda voor CO-MI overleg  

Daniël   

Danyscha 1. gaat zorgen dat de zinnen niet met cijfers beginnen in 
het SR-enquêteverslag 
2. gaat nogmaals kijken naar het verslag algemeen 
3. gaat een TAQT-training voor het overdrachtsweekend 
inboeken 

 

Ivar 1. gaat zich inlezen over het Green Team en laat Sacha 
weten of hij wil aansluiten. 

 

Fabiënne   

DB   

PR   

Commissies 1. bespreken de uitslagen van het SR-enquêteverslag met 
de desbetreffende gremia 

 

Dossierhouders   

Iedereen 1. laat aan Sacha weten of ieders aanwezigheid bij het 
RvA-diner te verwachten is 

 

 
13.4. Afsluiting (21:17) 

 Sacha sluit de vergadering om 21:17. 
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